

澳門銀河™ GALAXY MACAU 呈獻 Presents

# 銀河聲薈 Galaxy Opera Gala

多明戈與友歌劇盛宴  
WITH PLÁCIDO DOMINGO  
AND GUESTS

## 85折餐飲優惠 15% DINING DISCOUNT

於以下精選餐廳出示當天門票即可享優惠  
Simply present your ticket on the day of the concert at these restaurants



條款及細則適用 Terms and conditions apply.

### 条款及细则

- 此优惠只适用于银河声荟：多明戈与友歌剧盛宴当日。
- 需出示有效的银河声荟：多明戈与友歌剧盛宴当日门票票根方享有优惠，副本无效。
- 此优惠不可以与其他优惠同时使用。
- 此优惠只限堂食使用，不可外卖。
- 此优惠不适用于推广菜式/菜单、指定游水海鲜、干海产、燕窝、瓶装葡萄酒及烈酒，或任何烟草类商品。
- 所有餐厅将按原价额外收取10%服务费；而喜盛铁板烧均不收取服务费。
- 安达仕酒吧及奈和美须额外收取10%服务费及5%政府税并以折扣前的价格为基础。
- 新银河娱乐2006有限公司（以下简称「本公司」）保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，并不作另行通知。倘有任何意见或争论，则以本公司之决策为最终决定。
- 受条款及细则约束。

### 澳门丽思卡尔顿酒店 - 丽思咖啡厅

#### 条款及细则

- 此优惠仅适用于单点菜单、瓶装烈酒及葡萄酒。
- 此优惠仅适用于每桌最多8人。
- 此优惠不得与其他折扣优惠同时使用。
- 付款结算前必须出示当日之有效门票票根。
- 须提前预订。
- 价格须额外收取10%服务费并以折扣前的价格为基础。
- 如有争议，澳门丽思卡尔顿酒店保留对此优惠的决定权。

### 澳门丽思卡尔顿酒店 - 丽思酒廊

#### 条款及细则

- 此优惠仅适用于单点菜单、瓶装烈酒及葡萄酒。
- 此优惠不得与其他折扣优惠同时使用。
- 付款结算前必须出示当日之有效门票票根。
- 须提前预订。
- 价格须额外收取10%服务费及5%政府税并以折扣前的价格为基础。
- 如有争议，澳门丽思卡尔顿酒店保留对此优惠的决定权。

### **Terms & Conditions**

- This promotion is only applicable for Galaxy Opera Gala with Plácido Domingo and Guests.
- Valid on-day ticket stub of Galaxy Opera Gala with Plácido Domingo and Guests must be presented before bill settlement.
- This promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
- This promotion is dine-in only; not applicable to takeaways.
- This promotion is not applicable to promotional dishes/menus, live seafood, dried seafood, bird's nest, bottled wines and spirits, or tobacco products.
- A 10% service charge (based on the price before discount) applies at most restaurants except Yoshimori Teppanyaki.
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount for Andaz Bar and Nagomi.
- New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited and its affiliates (collectively, "Galaxy") reserves the right to amend any terms and conditions stated herein and may withdraw or discontinue this promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Galaxy.
- Terms and conditions apply.

### **The Ritz-Carlton, Macau – The Ritz-Carlton Café**

#### **Terms and conditions**

- This promotion is only applicable to A la Carte Menu items, and bottled spirit and wine
- This offer can only be applicable to one table with a maximum of 8 persons
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge based on the price before discount
- The Ritz-Carlton, Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion

### **The Ritz-Carlton, Macau – The Ritz-Carlton Bar & Lounge**

#### **Terms and conditions**

- This promotion is only applicable to A la Carte Menu items, and bottled spirit and wine
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount
- The Ritz-Carlton, Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion.